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August 05, 2020 

 

Dear parents, 

 

The retake exams are expected to take place in October/November as                     
earlier indicated in the previous letter sent out to you. 

While it is important that all students use their time to the maximum                         
potential, revision and preparation are crucial to the examination success.                   
Enko Bonanjo will offer this revision support beginning August 17 and will                       
last for 9 weeks. A revised timetable for the revision period will be provided                           
to students which will clearly outline all the detailed revision sessions and                       
the plan of activities they must be engaged in. 

We expect all students interested in the retake to attend this revision                       
support until the start of the exam period.  

Kindly be reminded that the deadline for the registration for the November                       
retake is August 26, 2020. 

The following charges will apply for students interested in the November                     
2020 retake 

● Extended Essay: 80,000 CFA 
● TOK: 65,000 CFA 
● Subject fee: 90,000 CFA/subject 
● Examination preparation: 160,000/subject 

Please do not hesitate to contact the school should you have any questions                         
or queries. 

  

Sincerely 

Atumo Manih Khurde 

Diploma Programme Coordinator 



 

 

05 août 2020 

Chers parents, 

Les examens de rattrapage devraient avoir lieu en Octobre / Novembre,                     
comme indiqué précédemment dans la lettre qui vous a été envoyée. 

Il est important que tous les élèves organisent bien leur temps ; La révision                           
et la préparation sont essentielles à la réussite de l'examen. Enko Bonanjo                       
offrira ce support de révision qui se tiendra sur 9 semaines à partir du 17                             
août. Un calendrier révisé pour cette période de révision sera fourni aux                       
élèves, qui décrira clairement toutes les sessions de révision détaillées et le                       
plan d'activités dans lesquelles ils doivent s'engager. 

Nous attendons de tous les élèves intéressés à la session de rattrapage qu'ils                         
assistent à ces cours de  support jusqu'au début de la période d'examen. 

Nous vous rappelons que la date limite d'inscription pour le rattrapage de                       
Novembre est le 26 août 2020. 

Les frais suivants s'appliqueront aux élèves intéressés par le rattrapage de                     
novembre 2020 

● Extended Essay: 80 000 CFA 
● TOK: 65 000 CFA 
● Frais par matière : 90 000 CFA /matière 
● Préparation aux examens: 160 000 / matière 

 

N'hésitez pas à contacter l'école si vous avez des questions ou des                       
préoccupations. 

  

Cordialement 

Atumo Manih Khurde 

Coordonnateur de programme du diplôme 

 


